

Franckesche Stiftungen zu Halle

Caii Velleii Patercvli Historiae Romanae Ad M. Vinicium Cos. Libri Dvo Qvantvm Exstant

Velleius <Paterculus>

Halae, MDCCLXXIX.

VD18 12434159

Cap. IV.

Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

urn:nbn:de:gbv:ha33-1-213763

armis occupavit, quæ nunc ab eius nomine
Thessalia appellatur, ante Myrmidonum vocata
 2 ciuitas. Quo nomine mirari conuenit eos, qui Iliaca componentes tempora, de ea regione ut *Thessalia* commemorant: quod cum alii faciant, Tragici frequentissime faciunt. quibus minime id concedendum est. nihil enim ex persona poetæ, sed omnia sub eorum, qui illo tempore vixerunt, dixerunt. quod si quis a Theffalo, Herculis filio, eos appellatos *Thessalos* diceret: reddenda erit ei ratio, cur numquam ante hunc insequentem Theffalum, ea gens id
 3 nominis usurpauerit. Paulo ante Aletes, sextus ab Hercule, Hipponis filius, Corinthum, quæ antea fuerat Ephyre, claustra Peloponnesi continentem, in Isthmo condidit. Neque est, quod miremur ab Homero nominari *Corinthum*. nam ex persona poetæ & hanc urbem & quasdam lonum colonias iis nominibus appellat, quibus vocabantur ætate eius, multo post illium captum conditæ.

I CAP. IV. Athenienses in Eubœa Chalcida & Erethriam colonis occupauere; Lacedæmonii in Asia Magnesiâ. Nec multo post Chalcidenses, orti, ut prædiximus, Atticis Hippocle & Megasthene ducibus, Cumas in Italia condiderunt. huius classis cursum esse directum
 alii *columbæ antecedentis volatu* ferunt, alii
nocturno aeris sono, qualis Cerealibus sacris cieri
 2 solet. Pars horum ciuium magno post intervallo